
                                  P R O T O K Ó Ł  Nr 3/05/2007

z posiedzenia Zarządu Osiedla Komorów, które odbyło się w dniu 9 maja 2007 r. 
w  Szkole Podstawowej w Komorowie

Obecni: W. Asiński, K. Czarnocki, , M. Dobraczyńska-Kozarska, M. Grobelny,  Z. 
Kowalewicz , B. Obłąkowski , G. Pieścik-Bojarska,  M. Połowicz,  I. Wardal                   

                                               Porządek dzienny

1. Spotkanie z Wójtem Gminy Michałowice
2. Spotkanie z przedstawicielem Gminy p. Elżbietą Soboń
3. Informacja p. Z. Kowalewicza
4. Wolne wnioski

Ad.1
W czasie dyskusji  w ktorej brali udział wszyscy członkowie Zarządu poruszono   
nastepujące sprawy;
1. zieleni w Komorowie
2. ruchu drogowego 
3. oznakowania ulic
4. dzikich parkingów 
5. nie załatwionych spraw  z kadencji poprzedniego Zarządu
6. czystości terenu
7. sprawa budżetu

Ze względu na ograniczone ramy czasowe  Wójt pobieżnie omówił w/w kwestie. 
Poinformował, które sprawy   mogą być załatwione przez Urzad Gminy , a które przez 
Starostwo np. warunki ruchu drogowego.

ad 1.5
Wykaz spraw nie  załatwionych przez poprzedni Zarząd otrzymaliśmy od p. Aureli 
Zalewskiej w tym:
a. urządzenie estetyczne centrum komorowa od ul. Kolejowej wzdłuż ul. Brzozowej i Al. 
      M. Dąbrowskiej,
b. budowa ośrodka kultury,
c. budowa poczty w Komorowie,
d. obwodnica Komorowa i sąsiednich Pęcic i Pęcic Malych w związku z projektowana 

drogą szybkiego ruchu na odcinku Wolica – Salomea,
e. ograniczenie uciążliwego ruchu samochodowego oraz organizacja dogodnego i 

spójnego przejścia ruchu w Komorowie i Granicy, przejścia dla pieszych oraz drogi 
powiatowe i gminne,

f. poprawę bezpieczeństwa dla pieszych wokół ZSO w Komorowie, w tym budowa 
parkingów wokół Szkoły,

g. zwiększenie nakładów na modernizację dróg w Komorowie i Granicy,
h. poprawa estetyki i utrzymanie czystości,
i. poprawa stanu zieleni i realizacja planu nasadzeń, urządzenia terenów nad Zalewem 

Komorowskim,
j. dobra woda z ujęcia komorowskiego dla wszystkich mieszkańców Komorowa i 

Granicy, w szczególności podłączenie osiedla Ostoja do tego ujęcia.

 



Ad. 1.6
Odnośnie czystości terenu  - w Biuletynie Gminnym przed wakacjami ukarze się 
informacja w sprawie rozwiazania problemu segregacji i wywozenia nieczystości.

Zespoły w składzie: E.Sobon – A. Zalewska, M.Dobraczyńska-Kozarska – K. Czarnocki,
G. Pieścik-Bojarska – I.Wardal  dokonały  przeglądu ulic w poszczególnych rejonach 
Komorowa nanosząc  uwagi na mapę Komorowa. O powyższym postanowiono
powiadomić odpowiedni dział w Gminie. 

Ad. 1.7.
 Wójt poinformował Zarząd , że na wszelkie potrzeby jest przyznana kwota 9.000. 

Ad.2
Pani Elżbieta Soboń przedstawiła problem rozwiązania porządku i odpowiednie referaty 
gminne odpowiedzialne za te sprawy. Są to osoby p.Wojciech Grzeniewski i p. 
Komorowski (tel. 758-06-03) . Kontakt z p. Elżbietą Soboń (sobon@michalowice.pl),
tel. 0  606302046

Ad.3
Pan Z. Kowalewicz zreferował sprawy;
-  dróg biegnących w  Komorowie, które sa  ujęte w planie perspektywicznym.
-  modernizacji  Al. M. Dąbrowskiej oraz  łamania przepisów przez TIR-y jeżdżące al. M. 
Dąbrowskiej.

Ad.4
Pani M. Dobraczyńska-Kozarska wystąpiła z propozycją  ustanowienia corocznego święta 
M.Dąbrowskiej, co spotkało się z pozytywnym przyjęciem przez Zarząd i Wójta .
Termin i  program do uzgodnienia.

Pani Maria   Niedzińska  poinformowała o szkoleniu liderów dla akcji społecznych, które 
aktywizowałyby społecznie mieszkańców  gminy. 

Poza tym poruszono następujące tematy:

- Połowicz – latarnie na Sienkiewicza, dzień dziecka, pożegnanie lata, 
informacja o wyborze  

- Dyrektora Szkoły (konkurs wygrała Pani Głodkowska z hasłem”szkoła ma się 
znaleźć na widocznym miejscu”

- Kozarska – uzyskać od Wójta informację, kto jest włacicielem lokalu pod 
sosnami,

- Sobon – propozycja straży gminnej ,
- P. Asiński : w ramach zastępczej służby wojskowej (poprzez Wójta) uruchomić 

Straż Ochrony Środowiska
- Grobelny – prezentacja, po raz pierwszy na spotkaniu, specjalista - 

budowlaniec

Wyznaczono następujące zadania:

- Pan  M. Grobelny   -  będzie z Wójtem u Starosty
    - ma zorganizować spotkanie z Przewodniczącym Rady 
Gminy na następne planowane spotkanie tj, 

- Pan Z. Kowalewicz  - wyjaśnić sprawę zmiany kierunku ruchu na ul. Sportowej 
- Pan W. Asiński – pismo z gratulacjami do Pani Dyrektor Szkoły,

- strona internetowa

mailto:sobon@michalowice.pl)


-  budowa poczty,
 - sprawa domu kultury

- Pan M. Połowicz – załatwi u Pani Dyrektor pokój na spotkania Zarządu Osiedla
- Pan I. Wardal – wyjaśnić z Panią Aurelią Zalewską sprawę pieczątek Zarządu 

Osiedla

 
Protokolant:
G.Pieścik-Bojarska
I.Wardal
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